
718198

lTUflItiEll@minvws nll

fminvws nl]

HKUflItaM@minvws nll10X28 10 2eTo

From

Sent Wed 10 21 2020 8 57 20 AM

Subject RE Kamerbrief BuZa

Received Wed 10 21 2020 8 57 20 AM

Hebben we tijd om op koite temiijn dit eerst met bz te bespreken of moeten we direct met tekstvoorstellen komen
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Ik heb gekeken naar de concept Kamerbrief van BuZa over vaccins Bijgaand mijn opmerkingen en tekstsuggesties De brief is

volgens mij nog niet af

Volgens mij hebben we nog een aantal inhoudelijke noten te kraken

1 De stelling dat we eerst andere landen in de wereld zouden moeten vaccineren voordat we dat met de eigen bevolking

doen ik schrijf het iets gechargeerd op druist volgens mij in tegen het kabinetsbeleid en in ieder geval wat onze minister

zelf uitstraalt Dat zouden we wat mij betreft zo niet mogen opschrijven in een brief aan de Kamer

2 De vraag is natuurlijk wanneer we wel gaan beginnen met doneren en hoe we dat dan gaan doen Daar biedt de brief

helemaal geen aanzet toe Ik denk dat het belangrijkste stukje informatie zou zijn Hugo zei in een gesprek hierover enige

tijd geleden we gaan niet meteen de eerste vaccins doneren maar we wachten ook niet tot het laatste mensje in

Nederland gevaccineerd is Dat zou ook mijn idee zijn Daarin meenemen dat we in het begin maar weinig vaccins ter

beschikking hebben

3 Ik mis eigenlijk ook de strategie hoe we dan vervolgens in de internationale omgeving willen doneren Dat zou wat meer

richting kunnen krijgen Bijvoorbeeld rond het nieuwste plan om 5 van onze vaccins te reserveren voor humanitaire

doeleinden

4 Er mist nog een tekstblok dat de investeringen door de Commissie in Europese productiecapaciteit ook mogelijk maakt om

vaccins voor andere landen te produceren Dat zou zonder die investeringen helemaal niet mogelijk zijn geweest

Mijn voorstel zou zijn om eerst met elkaar te overleggen en dan een reactie richting BuZa te sturen

Hartelijke groet
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